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La candidatura de Liberals 
d’Andorra+Independents d’Or-
dino va exposar ahir en la seva 
presentació que tenen una pro-
posta basada en “tres eixos” per 
dinamitzar Ordino-Arcalís. El 
primer passaria per potenciar 
les relacions amb la Massana, 
el segon per crear una caixa de 
solidaritat entre parròquies, és 
a dir que es tinguin en compte 
en el repartiment de transfe-
rències els projectes de país, i 
a l’últim aposten per l’entrada 
d’inversors privats.

De fet, la cap de llista libe-
ral, Sandra Tudó, va remarcar 
que ja hi hauria inversors inte-
ressats, que els han fet arribar 
propostes que caldria treballar 
si arriben a governar el Comú. 
La candidata a cònsol major va 
posar en relleu que en el perí-
ode del 2000 al 2007 es va in-
tentar redreçar la situació de 
l’estació i que l’inversor privat 
es va fer enrere pel vot en con-
tra de l’oposició. Va afegir que 
ara el deute de l’estació s’eleva a  
16 milions d’euros, la qual cosa 
ha afectat també les inversions 
a la parròquia. 

També considera que les re-

lacions entre Ordino-Arcalís i 
Pal-Arinsal s’han anat “deteri-
orant” fins a fer que s’ofereixin 
de manera independent i creu, 
per tant, que cal potenciar les 
relacions amb la Massana per 
difondre Vallnord.

La candidatura va desglos-
sar, també, algunes de les 
propostes que porten al seu 
programa, entre les quals ges-
tionar les finances comunals 
amb “rigor i transparència” i fer 
pressupostos amb dèficit zero. 

En l’àmbit social, un dels 

eixos vertebradors és la parti-
cipació ciutadana —“partim del 
poble i per al poble”, manifes-
ten— i proposen potenciar les 
activitats a la Casa Pairal, po-
tenciar un pla local de la joven-
tut per a la parròquia o impul-
sar la implicació de les entitats, 
així com dels hotelers i restau-
radors, en el centre de congres-
sos fent que esdevingui un es-
pai polivalent. També es pretén 
recuperar l’antiga fira del besti-
ar a la tardor i lligar-la amb una 
de productes artesans.  

LdA+Independents diu que hi ha 
inversors interessats en Arcalís
Creuen que cal impulsar la relació amb la Massana per potenciar Vallnord
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La candidatura d’LdA+Independents d’Ordino es va presentar ahir.
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Els candidats de Sentit Comú 
(SDP+Independents) a Andor-
ra la Vella van continuar ahir 
amb les reunions amb diferents 
entitats. Així, el número dos 
de la formació, Àngel Dalmau, 
va mantenir una reunió amb 
representants de la Federació 
Andorrana d’Esports Adap-
tats (Fadea). Des de la Fadea 
li van fer arribar el fet que el 
Comú d’Andorra la Vella cobra 
a alguns dels usuaris una quota 
per fer servir el centre esportiu 
dels Serradells.

En declaracions a Andor-
ra Televisió, Dalmau va posar 
en relleu que si ells arriben al 
Comú no cobraran a aquestes 
persones usuàries de les instal-

lacions esportives per fer-ne 
ús, ja que va recordar que l’im-
port anual ascendeix a uns mil 
euros, i a més a més la capital 
és l’única que cobra als mem-
bres de la Fadea.

El número 1 de Sentit Comú 
a la capital, Delfí Roca, per la 
seva banda, es va reunir amb 
membres de la colla castellera 
per escoltar les seves neces-
sitats. 

Avui, els representants de la 
candidatura socialdemòcrata 
compartiran una estona amb 
els padrins de la casa Quim de 
Dolsa de Santa Coloma i poste-
riorment aniran a La Central, 
ja que avui s’hi commemora el 
Dia mundial de la sida amb una 
activitat en què prendran part 
els joves. 

Sentit Comú no cobrarà 
els Serradells a la Fadea
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Redacció
AndOrrA lA VellA

Participació

Ahir va arrencar el vot ju-
dicial, una possibilitat per 
exercir el dret a prendre part 
en aquests comicis comunals 
que estarà obert fins al dis-
sabte 12 de desembre a les 
13 hores. Ahir van ser una 
seixantena de persones les 
que van dipositar el vot en 
seu judicial. Cal destacar que 
cada any un elevat percentat-
ge d’electors opta per aques-
ta via. De fet, darrerament 
ha estat per sobre del 20%, 
ja que en les passades elecci-
ons van ser més de 5.800 les 
persones que van votar per 
aquesta via.

Una seixantena 
de persones 
voten a la 
Batllia
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